
Protokół Nr XLV|
z sesji Rady Gminy Bralin
w dniu 12 czerwca żOI7 r.

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęła się o godz. 16.00 itrwała do
godz.17.45
porzadek obrad:

t. Otwarcie.
2. Uchwalenie porządku obrad.
3" Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowe j na żo77 rok.
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwaIenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy Bralin na lata żO!7 -ZO25.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLY/245/ż01,4 Rady Gminy Bralin z

dnia 17 marca 2O1,4 r, w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
stanowiących własność mienia komunalnego Gminy Bralin.

6. Zamknięcieposiedzenia.

Pkt 1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia posiedzenia o godzinie 16.00 dokonał przewodniczący Rady Gminy Bralin

Grzegorz Lemanik"
Przewodniczący obrad powitał przybyłych na dzisiejsze posiedzenie radnych, wójta gminy
Pana Romana Wojtysiaka, zastępcę wójta pana Roberta Kieruzala, sekretarza gminy pana
Zbigniewa Łatkę, skarbnik panią Grażynę Mosch, panie i panów sołtysów, przedstawicieli
nnediów oraz przybyłą publiczność.

W dzisiejszym posiedzeniu udział bierze ].]- na stan ogólny 1"5 radnych, co pozwala zgodnie
z przepisami prawa obradować i podejmować prawomocne uchwaty.

Nieobecni: Łofia Garczarek, Kazimiera Kupczak, Kamil Lenort, Michał Woźniak.

Pkt 2) l..!chwatenie porządku obrad.
Przewodniczący rady poinformował zebranych, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane na
wniosek WÓjta Gminy Bralin a następnie przedstawił zebranym proponowany porządek obrad
dzisiejszej sesji, po czym zapyta| czy są jakieś uwagi do odczytanego porządku obrad.
Pytań nie zgłoszono wobec czego przewodniczący rady przystąpił do głosowania nad
przyjęciem proponowanego porządku obrad.
wvnik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 1-1 radnych,
ZA - przyjęciem porządku obrad głosowało J.1 radnych,
PRZEC|W _ 0,
GŁosY WSTRZYMUJĄCE _ 0"

Rada porządek obrad przyjęła bez uwag.

Pkt 3) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwaly budżetowej na 2017 rok.
WÓjt powiedział, że w dniu 5 czerwca zawnioskował do przewodniczącego rady o zwołanie
sesji w trybie nadzwyczajnym uzasadniając swoją prośbę potrzebą wywiązania się z
nałozonych terminów.
WÓjt zauważy|, że dzisiejszy dzień jest ostatnim, w którym wnioskowana sesja moze się odbyć.
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Wójt powie dział, że przedkłada radzie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budzetowej
na2OI7 rok, zanim omówi go pokrótce pragnie podzielić się z obecnymi informacją,iż OSP w
Taborze Wielkim spełniła wymagane regulaminem warunki o dofinansowanie i wniosek
jednostki w ramach programu przeszedł pozytywną weryfikację i najprawdopodobniej straż
w Taborze Wielkim otrzyma samochód pożarniczy, Jednym z warunków ubiegania się o
dofinansowanie było posiadanie zabezpieczenia środków w budżecie dlatego rada spotkała się
2 czerwca i podjęła stosowną uchwałę. W dniu dzisiejszym ponownie radni otrzymują
propozycję dokonania w budzecie gminy zmian polegających na wprowadzeniu korekty do
programu E-samorząd, którego gmina jest jednym z partnerów i w związku z tym musi
dostosować wielkość środków przeznaczonych na realizację zadania do założeń projektowych.
Kolejna zmiana dotyczy potrzeby zwiększenia w budżecie gminy środków na budowę DL w
Nosalach. Potrzeba ta wyniknęła po otwarciu ofert przetargowych kiedy to okazało się, że
posiadane Środki są niewystarczające w stosunku do złożonych ofert. Następne zadanie to
rekultywacja terenów zielonych, odstąpiono od rekultywacji terenu w Taborze Wielkim, gdyż
sołectwo otrzymało już dofinansowanie do samochodu pozarniczego ich tereny zielone mogą
poczekaĆ z rewitalizacją tym bardziej, że sołectwo wystartowało w Wielkopolskim
Regionalnym Programie Operacyjnym, na działanie dotyczące zagospodarowania wokół DL"

Rewitalizacja terenów zielonych Weronikopolu i Czerminie wynika z potrzeby ale środki na ten
cel zostały obniżone 47.tys. zl , L2 tys. z E samorządu stan techniczny w Weronikopolu zagraża
życiu i zdrowiu bawiących się tam dzieci
WPF musi zostać dostosowana do zaproponowanych zmian w budżecie.
Wójt przypomniał o konieczności budowy dróg w Goli i Taborze Wielkim. Pozyskane środki w
kwocie 116.250,00 zł mogą stanowić początek pozyskanych środków w przeszłości były już
takie przypadki w rezerwie jest droga na Parcelach jeśli inwestycja pójdzie sprawnie można by
w roku budżetowym przeprowadzić dwie inwestycje.
WÓjt powiedział, że drogi muszą być budowane systematycznie i regularnie trudno
wartościować, która z drogjest ważniejsza.
Skarbnik odczytała uzasadnienie do przedłożonej radnym uchwały.
Do uzasadnienia nie zgłoszono pytań, więc przewodniczący rady poprosił skarbnik o
odczytanie zebranym projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowe jna2OL7 rok.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik qłosowania:

W głosowaniu udział wzięło 1-1 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 5 radnych,
PRZEC|W * 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 6.
Rada podjęła uchwałę nr XLV|/1B4 /ZOtl.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia WieIoletniej prognozy
FinansowejGminy Bralin na lata 2OL7 -2025.
Skarbnik powiedziała, że proponowana uchwała dostosowuje wartości zawarte w budżecie
do wielkoŚci zawartych w WPF. Ponadto zwiększa się limit wydatków na rok 2OL7 w
przedsięwzięciu dotyczącym budowy przedszkola, budowy DL w Nosalach a także zmniejsza
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się limit wydatków w przedsięwzięciu E - samorząd. Pozostałe wielkości dostosowuje się do

wielkości zawartych w uchwale budżetowej.

Przewodniczącv rady zapytał jak w obecnej sytuacji procentowo wygląda dofinansowanie
inwestycji budowy DL w Nosalach.
Skarbnik odpowiedziała, że nie liczyła tego procentowo musi sprawdzić kwotę.

dofinansowania. Dofinansowanie wynosi 206.830,00 zł a całkowity koszt inwestycji to
551.żIż,8g złwłącznie z dofinansowaniem 280.000,00 złna2Ot7 roki277.2t2,89zl na 2018

rok.
Przewodniczący rady zauważyl, ze podczas podejmowania decyzji o dofinansowaniu budowy

DL mowa była o dofinansowaniu w granicach 80%.

Do uzasadnienia nie zgłoszono pytań, więc przewodniczący rady poprosił skarbnik o

odczytanie zebranym projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowe j na żOt7 rok.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez

podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania:

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 5 radnych,
PRZECIW _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 6.

Rada podjęła uchwałę nr XLV|/184l2ot7,
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 3) Zamknięcie posiedzenia.
po wyczerpaniu tematów przewidzianych na dzisiejsze posiedzenie przewodniczący zamknął

obrady XLV| sesji Rady Gminy Bralin.

Zalacznik:
Nagranie XLV| sesji.

protokołowała : Anna piasecka
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